

## WHARTON RESEARCH DATA SERVICES (WRDS) INVITES SUBMISSIONS OF APPLICATIONS FROM PH.D. CANDIDATES AND JUNIOR FACULTY MEMBERS IN THE ASIA REGION FOR THE *WRDS AMBASSADOR PROGRAM*



The *WRDS Ambassador Program* is designed for researchers to enable comprehensive thought leadership, and provide classical historical analysis and insight into the latest innovations in academic research.

The program will provide an opportunity for scholars to explore efficient and accurate ways of handling big data, and foster interaction between scholars working in various finance and accounting fields.

### RESEARCHERS INVITED

Well-established researchers from academia and professionals from industry are invited to present various topics such as research frontier, empirical methodology, research writing and exposition, etc.

WRDS encourages submissions from PhD students in advanced stages of their studies.

### LOCATION

The program will take place at the Wharton School, University of Pennsylvania located in Philadelphia, PA, USA. WRDS will provide a stipend for accommodation and travel.

### PROGRAM DATE

The week-long program will take place in August 2018.

### SUBMISSIONS

Those who are interested in participating in the program should send their CV and one working paper or research proposal in English (word or pdf format) via email to [wrd-ambassador@wharton.upenn.edu](mailto:wrd-ambassador@wharton.upenn.edu)

**Deadline for submission March 31, 2018.**  
*Selected candidates will be notified by email by April 30, 2018.*

## 沃顿研究数据中心(WRDS)的 WRDS大使计划诚邀 亚洲地区的博士生和青年教授提交申请



WRDS大使计划(Ambassador Program)是为研究学者量身定做，使其能从经典分析到领域创新各个方面洞察学术研究的领先成果。

该计划将为研究学者提供机会探索有效、准确处理大数据的各种方法，并创造平台使与会的金融和会计领域的研究学者通过这个计划互动分享。

### 特约学者

届时我们会邀请声名卓著的学术界研究人员和行业专业翘楚提供与会者精彩纷呈的各种主题报告，例如前沿领域、实证方法、研究文章的架构与撰写等。

WRDS 欢迎高年级的博士研究生以及青年教授提交申请。

### 地点

该计划的与会地点位于美国宾州费城宾夕法尼亚大学沃顿商学院。WRDS将提供食宿行津贴。

### 计划的日期

该计划的举办时间是2018年8月，将持续一周。

### 申请要求

有意参加本计划者，请将英文版的简历和一份论文或研究计划（Word或pdf格式）通过电子邮件递交到

[wrd-ambassador@wharton.upenn.edu](mailto:wrd-ambassador@wharton.upenn.edu)

**申请提交截止日期 2018年3月31日。**

**中选者将在2018年4月30日之前收到电子邮件通知。**